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Til udvalget for Plan, Erhverv og Miljø 
 

• Formand, Willum Christensen. 
• Næstformand, Knud Vincents. 
• Udvalgsmedlem, Johnny Persson. 
• Udvalgsmedlem, Frederik Pedersen. 
• Udvalgsmedlem, Steen Olsen. 
• Udvalgsmedlem, Ali Yavuz.  
• Udvalgsmedlem, Flemming Erichsen. 

 
• Borger og Udviklingsdirektør, Lone Irene Wenzell. 

 
 

 
I forsættelse af min ansøgning om ny boligudvidelse i Slots Bjergby - og igangsætning af kommune og lokalplan. 
 
Undertegnede Slagtermester, Søren Kolberg har hermed fornøjelsen efter udvalgets behandling af min ansøgning 7. 
september 2015, at fremsende min ansøgning og oplæg om ny boligudvidelse i Slots Bjergby – herunder igangsætning 
af en egentlig kommune og lokalplan. 
 
Siden udvalgets positive tilkendegivelse har jeg for omkring 500.000 kr. i samarbejde med Urland Arkitekterne, min 
pengeinstitutforbindelse Danske Bank og Realkredit Danmark, ejendomsmæglerkæden home i Slagelse, haft møder 
med blandt andet områdets 2 lokalråd, Danmarks Naturfredningsforening, Slagelse Boligselskab, flere typehusfirmaer 
i Danmark, lokale H.J. Huse A/S og flere andre interessenter for min udstykning. Desuden har jeg senest ladet foretage 
støjmålinger i relation til min ansøgning - der heldigvis afstedkom et positivt resultat. 
 
Alt sammen for, at være sikker på lokal forankring og et bæredygtigt projekt såvel økonomisk som i forhold til 
lokalområdet og Slagelse Kommune. 
 
Da der ikke altid der lyder lige meget ros til kommunens medarbejdere og jer politikere, vil jeg gerne på egne vegne og 
mine rådgivere hos Urland Arkitekterne Michelle Nielsen-Dharmaratne og Christian Ackermann rose jer alle for et 
godt og konstruktivt samarbejde – senest ved vores møde 20. juni 2016 med deltagelse af afdelingsleder Darrin 
Bayliss, Ole Lund Sørensen og Dijana Lubarda.   
 
Stor ros for lydhør og gode forslag til dette endelige oplæg som jeg håber vil blive positivt behandlet på udvalgsmøde 
den 8. august 2016. Som nævnt ved vores sidste møde med Slagelse Kommune kommer jeg meget gerne sammen 
med mine rådgivere fra Urland Arkitekterne og svarer på spørgsmål på mødet. Alternativt skal I vide, at I altid er 
velkommen til at kontakte mig for en drøftelse og besigtigelse af området – ring blot  
 
Til sidst vil jeg gerne nævne, at jeg naturligvis er meget interesseret i, at samarbejde omkring kommende 
markedsføring af Slagelse kommunes bosætningsinitiativer idet jeg ved udvalgets godkendelse af kommune og 
lokalplan vil påbegynde en anden runde med interessenter og, investorer. 
 
 
Med venlig hilsen 
Slagtermester, Søren Kolberg 
Blæsenborgvej 1, Slots Bjergby, 
4200 Slagelse. 
 


